
ERCİYES ÜNİVERSİTESİ SAĞLIK BİLİMLERİ FAKÜLTESİ  

BİRİM DANIŞMA KURULU TOPLANTI RAPORU 

 

Sağlık Bilimleri Fakültesi Birim Danışma Kurulu toplantısı 27 Haziran 2024 tarihinde saat 

11.00’da çevrimiçi olarak yapılmıştır.  

Birim Danışma Kurulu üyelerimizden;  

Prof. Dr. Mürüvvet BAŞER (Dekan), 

Prof. Dr. Habibe ŞAHİN (Dekan Yardımcısı),  

Prof. Dr. Salime MUCUK (Dekan Yardımcısı/Birim Kalite Güvence Komisyon Başkanı),  

Prof. Dr. Neriman İNANÇ (Nuh Naci Yazgan Üniversitesi Rektör Yardımcısı ve Sağlık 

Bilimleri Fakültesi Dekanı) 

Prof. Dr. Maviş Emel KULAK KAYIKÇI (SABAK Uluslararasılaşma Komitesi Üyesi) 

Dr. Figen GÜRBEDEN (Dr. Mehmet ERŞAN İl Sağlık Müdürü yerine Müdür Yardımcısı), 

Doç. Dr. Zeliha KAYA ERTEN (Nuh Naci Yazgan Üni. SBF Öğretim Üyesi- THD Kayseri İl 

Temsilcisi ve Mezun Temsilcisi), 

Arş. Gör. Dr. Merve ÇAPAŞ (ERÜ Sağlık Bilimleri Fakültesi Mezunları ve Mensupları 

Derneği Bşk.), 

Uzman Diyetisyen Yalçın MİRZA (Mezun Temsilcisi), 

Uzman Hemşire Hümeyra DENİZ (Kemik İliği Nakli Hemşireliği Derneği Dernek Başkanı) 

toplantıya katılmış ve görüşlerini bildirmişlerdir. 

 

Dekanımız Prof. Dr. Mürüvvet BAŞER’in açılış konuşmasından sonra Dekan Yardımcısı Prof. 

Dr. Salime Mucuk birimimizin eğitim-öğretim, araştırma-geliştirme ve toplumsal katkı ile idari 

hizmet çalışmalarına ait 2023 yılı BİDR’sini sunmuştur. Sunumun ardından danışma kurulu 

üyelerinin BİDR doğrultusunda fakültemize yönelik görüş ve önerileri alınmıştır. Alınan görüş 

ve öneriler aşağıda maddeler halinde sıralanmıştır.  

1. Bölümlerin akreditasyon sürecinde yaptıkları iyileştirmelerin BİDR’de daha açık 

şekilde verilmesi, 

2. Bölümler arasında akademik kadro dağılımındaki dengesizliğin giderilmesine 

yönelik önlem alınması, 

3. Öncelikli olarak ulusal işbirliklerinin düşünülmesi, daha sonra uluslararası 

işbirliklerinin düşünülmesi, 

4. Toplumsal katkı faaliyetlerinin arttırılması için farklı kulüplerin kurulması, 



5. Mezun izlem sistemine mezunların daha fazla katılımlarının sağlanması için “mezun 

buluşmalarının” düzenlenmesi, (bu kapsamda belli aralıklarla -2 yılda bir gibi- hizmet 

içi eğitim veya sosyal programlar yapılarak mezunların kuruma aidiyetleri 

arttırılabilir.) 

6. Öğrenci alınmayan bölümlerin gelişimiyle ilgili olarak stratejik planlama yapılması 

ve bu konuda üst yönetime bilgi verilmesi, 

7. Fakültenin, gelir getirici faaliyetler yoluyla toplumsal katkı sağlaması, 

8. Uluslararasılaşma ve araştırma-geliştirme faaliyetlerinin (AB projelerine katılım gibi) 

birlikte planlanması, 

9. Uluslararsılaşmada gelen öğrenci sayısının arttırılması için yabancı dilde verilen 

derslerin sayısının arttırılması, 

 

Toplantı sonunda Dekanımız Prof. Dr. Mürüvvet Başer danışma kurulu üyelerine katkı ve 

katılımları için teşekkür ederek 2024 yılı içinde Gazi, Marmara ve İzmir Katip Çelebi 

Üniversitelerinden dört fakülte ile akademik iş birliği protokolü yapıldığını, öğrenci sayıları 

göz önüne alındığında bölümler arasında akademik kadro dağılımında dengesizliğin 

olmadığını, öğrenci alınmayan bölümlerin öğretim elemanlarının yetişme sürecinde olduğunu 

ve fiziki koşullara göre planlamaların yapıldığını açıklamıştır. Ayrıca kurul üyelerinin önerileri 

de göz önüne alınarak bir sonraki dönemde uygun iyileştirmeler için çalışılacağını belirtmiştir. 

 

 

 

 

 

 

 


